
VISOKA ŠOLA ZA TELESNO KULTURO

Razvoj zahteva akcijo
Edini visokošolski zavod v naši občini je Visoka šola za tele-

sno kulturo (VŠTK), ki bo prihodnje leto slavila dvajsetlenico
svojega obstoja. Poslopje šole v športnem parku Kodeljevo je
bilo dograjeno leta 1964 in kot smo zvedeli v pogovoru z deka-
nom dr. Miranom Čukom, je šola doživela do danes skokovit
razvoj.

Prvotno število sto petdeset
študentov se je predvsem v
zadnjih letih več kot potroji-
lo, saj se letos na šoli poleg
450 rednih študentov izobra-
žuje tudi 150 študentov ob
delu. Poleg potreb celod-
nevne šole, usmerjenega izo-
braževanja in atraktivnosti
študija telesne kulture je po-
vecanje števila študentov
predvsem odraz splošnih
družbenih potreb, kjer zav-
zema telesna kultura vse vid-
nejše mesto.

Zaradi vsega tega na VŠTK
razmišljajo o reformi študij-
skega programa, in sicer tako,
da bodo sistematično uspo-
sabljali v dveh stopnjah. V
prvem letniku bodo vsi štu-
denti poslušali ista predava-

nja, nato pa bodo tisti, ki
bodo želeli postati predmetni
učitelji telesne vzgoje, delali
po svojem programu, tisti, ki
bodo želeli postati profesorji
telesne vzgoje, pa po svojetn
programu. S takim načinom
študija želi šola tudi sanirati
velik odliv učiteljev telesne
vzgoje iz osnovnih šol.

Z diferenciacijo znotraj
študija pa mislijo na VŠTK iti
še dlje. Z dopolnilnim izobra-
ževanjem nameravajo uspo-
sobiti študente oziroma di-
plomante šole tudi za trener-
je, organizatorje rekreacije,
telesnovzgojne delavce za
delo z invalidi, za delo v šol-
skih športnih društvih itd.

Če ob vsem tem upošteva-
mo, da se na šoli ne povečuje
samo obseg dela, temveč tudi

intenzivnost le-tega (vsak uan
je več informacij in novosti
tudi v telesni kulturi), je
jasno, da sedanji prostori šole
ne ustrezajo več potrebam in
zahtevam študija.

Trenutno rešujejo prostor-
ske težave v objektih šport-
nega društva Slovan, kjer
opravljajo skoraj polovico
praktičnega dela študija. Go-
stujejo pa tudi na Taboru, ker
na šoli ni učilnice, ki bi spre-
jela vse študente prvega ali
drugega letnika.

Zato razmišljajo o novih pro-
storih. Med številnimi lokacijami
se ogrevajo tudi za gradnjo novih
objektov v Zajčji dobravi, kjer so
lepe možnosti za gradnjo takega
športnega kompleksa, kot ga po-
trebuje šola. Če ob tem upošte-
vamo, da imajo tudi v.so podporo
družbenopolitične skupnosti naše
občine, je pričakovati, da bodo
gradbeni strop kmalu začeli ko-
pati jamo""za teinelje tega druž-
beno pomembnega objekta, od
katerega ne bodo imeli koristi
samo študentje, temveč tudi kra-
jani in vsi občani.
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